

ПРАВИЛА И УСЛОВИЯ АКЦИИ “NEW YEAR PROMOTION GERCHIK & CO. 2026”	TERMS AND CONDITIONS OF THE “NEW YEAR PROMOTION GERCHIK & CO. 2026”
<p>Настоящие Правила и Условия регулируют участие в новогодней промо кампании, организованной Gerchick & Co. Ltd., включая ее аффилированные лица (далее – “Организатор”), под названием “New Year Promotion GERCHIK & CO. 2026” (далее – “Акция”).</p>	<p>These Terms and Conditions govern participation in the New Year promotional campaign organized by Gerchick & Co. Ltd., including its affiliates (hereinafter referred to as the “Organizer”), titled “New Year Promotion GERCHIK & CO. 2026” (hereinafter referred to as the “Promotion”).</p>
1. Общие положения	1. General Provisions
<p>1.1. Настоящие Правила и Условия (далее – “Правила”) определяют порядок участия в Акции, проводимой Организатором.</p>	<p>1.1. These Terms and Conditions (hereinafter – the “Terms”) define the rules of participation in the Promotion conducted by the Organizer.</p>
<p>1.2. Цель Акции – предоставить Участникам возможность повысить свой торговый потенциал посредством предоставления невозвратного торгового капитала, а также продвигать услуги Организатора.</p>	<p>1.2. The purpose of the Promotion is to provide Participants with an opportunity to increase their trading potential through the allocation of non-withdrawable trading capital while promoting the Organizer’s services.</p>
<p>1.3. Период проведения Акции:</p>	<p>1.3. Promotion Period:</p>
<p>Начало: 10 декабря 2025 года, 00:00 по GMT+2 (время сервера Организатора)</p>	<p>Start: December 10, 2025, 12:00 a.m. GMT+2 (Organizer’s server time)</p>
<p>Окончание: 29 декабря 2025 года, 23:59 по GMT+2 (время сервера Организатора)</p>	<p>End: December 29, 2025, 11:59 p.m. GMT+2 (Organizer’s server time)</p>
<p>Объявление победителей: 30 декабря 2025 года</p>	<p>Announcement of winners: December 30, 2025</p>
<p>Организатор вправе изменять эти даты путем размещения обновленной версии Правил на официальной странице Акции.</p>	<p>The Organizer may adjust these dates by publishing an updated version of these Terms on the official Promotion landing page.</p>
<p>1.4. Акция проводится глобально, за исключением юрисдикций, где участие в подобных кампаниях или использование услуг Организатора ограничено или запрещено.</p>	<p>1.4. The Promotion is open globally except in jurisdictions where participation in such campaigns or the use of the Organizer’s services is restricted or prohibited.</p>
<p>1.5. Участие в Акции означает полное принятие настоящих Правил. Эти Правила являются единственным юридически обязательным</p>	<p>1.5. Participation in the Promotion signifies full acceptance of these Terms. These Terms represent the only legally binding obligation.</p>

документом, регулирующим проведение Акции.

1.6. Акция имеет образовательный и маркетинговый характер. Она не является азартной игрой, лотереей или игрой на удачу, требующей лицензирования согласно законодательству Вануату. Случайный выбор победителей проводится исключительно как разрешенная рекламная активность.

1.7. Акция не спонсируется, не одобряется, не администрируется и не связана с Meta Platforms, Inc., Instagram или любыми другими сторонними сервисами.

2. Участники

2.1. Участвовать могут лица, которые:

- а) являются физическими лицами не младше 18 лет и обладают полной дееспособностью;
- б) имеют активный и верифицированный торговый счет у Организатора;
- с) пополнили свой счет в период Акции на сумму, соответствующую уровню участия;
- д) соблюдают все требования настоящих Правил;
- е) не находятся под международными санкциями.

2.2. Не имеют права участвовать:

- а) сотрудники, подрядчики или аффилированные лица Организатора;
- б) лица, проживающие в юрисдикциях, где услуги Организатора или промо кампании запрещены;
- с) лица, включенные в санкционные списки США, ЕС, Великобритании, ООН или Украины;
- д) лица, использующие ложные данные, ботов, мошеннические методы или пытающиеся манипулировать Акцией.

2.3. Для целей Акции “**Участник**” означает физическое лицо, владеющее одним клиентским аккаунтом у Организатора. Каждый человек может иметь только один допустимый аккаунт.

the only legally binding document regulating the Promotion.

1.6. This Promotion is an educational and marketing-focused activity. It is not gambling, not a lottery, and not a game of chance requiring a license under the laws of Vanuatu. The random selection of winners is conducted solely as a promotional activity permitted under applicable Vanuatu legislation.

1.7. The Promotion is not sponsored, endorsed, administered, or associated with Meta Platforms, Inc., Instagram, or any other third-party service.

2. Participants

2.1. Eligible Participants shall:

- a) be natural persons aged at least eighteen (18) years, with full legal capacity;
- b) hold an active and verified trading account with the Organizer;
- c) fund their account during the Promotion Period with an amount qualifying for the corresponding prize level;
- d) comply with all requirements of these Terms;
- e) not be subject to international sanctions.

2.2. The following persons may not participate:

- a) employees, contractors, or affiliates of the Organizer;
- b) persons residing in jurisdictions where the Organizer’s services or promotional campaigns are prohibited;
- c) individuals listed on sanctions lists of the USA, EU, UK, UN, or Ukraine;
- d) persons using false data, bots, fraudulent methods, or attempting to manipulate the Promotion.

2.3. For the purposes of this Promotion, “**Participant**” means a natural person owning a single Organizer client account. Each natural

	<p>person may hold only one eligible Participant account.</p>
<p>3. Порядок участия</p>	<p>3. Participation Procedure</p>
<p>3.1. Акция включает два уровня участия с отдельными призовыми фондами:</p>	<p>3.1. The Promotion includes two participation levels, each with separate prize pools:</p>
<p>3.1.1. Уровень 1: Требование: Пополнение счета на сумму от 100 USD в период Акции. Призовой фонд: Четыре (4) торговых депозита по 500 USD.</p>	<p>3.1.1. Level 1: Entry requirement: Account deposit of USD 100 or more made during the Promotion Period. Prize pool: Four (4) trading deposits of USD 500 each.</p>
<p>3.1.2. Уровень 2: Требование: Пополнение счета на сумму от 1 000 USD в период Акции. Призовой фонд: Один (1) торговый депозит 3 000 USD.</p>	<p>3.1.2. Level 2 — Retention: Entry requirement: Account deposit of USD 1,000 or more made during the Promotion Period. Prize pool: One (1) trading deposit of USD 3,000 each.</p>
<p>3.2. Каждый депозит, соответствующий пороговому значению для определённого уровня, считается одной заявкой на участие в Акции. Каждый депозит должен быть внесён строго в соответствии с Клиентским соглашением Организатора, включая все применимые комиссии, сборы и любые другие предусмотренные им платежи. Стороны подтверждают и соглашаются, что такие комиссии и сборы применяются ко всем депозитам без каких-либо ограничений, а Участник несёт единоличную ответственность за их уплату в порядке, установленном Клиентским соглашением Организатора.</p>	<p>3.2. Each deposit meeting the threshold for a given level constitutes one raffle entry in the Promotion. Each deposit shall be made strictly in accordance with the Organizer's Client Agreement, including all applicable commission rates, fees, and any other charges prescribed therein. The Parties acknowledge and agree that such commission rates and fees shall apply to all deposits without limitation, and that the Participant shall be solely responsible for their payment in the manner set forth in the Organizer's Client Agreement.</p>
<p>3.3. Участник может участвовать в обоих уровнях при выполнении их условий.</p>	<p>3.3. A Participant may participate in both levels if deposit conditions for each level are met.</p>
<p>3.4. Все квалификационные депозиты должны быть внесены на верифицированный счет Участника любым поддерживаемым методом оплаты.</p>	<p>3.4. All qualifying deposits should be made to the Participant's verified client account via any payment method supported by the Organizer.</p>
<p>3.5. Автоматизированная система Организатора проверяет:</p> <ul style="list-style-type: none"> - сумму и время депозита; 	<p>3.5. The Organizer's automated system verifies eligibility based on:</p> <ul style="list-style-type: none"> - deposit amount and time;

<ul style="list-style-type: none"> - статус верификации; - соблюдение всех Правил. 	<ul style="list-style-type: none"> - account verification status; - compliance with all Terms.
<p>3.6. От Участников не требуется никакой ручной подачи, заявки или дополнительного подтверждения</p>	<p>3.6. No manual submission, application, or additional confirmation from Participants is required.</p>
<p>4. Призовой фонд и порядок получения призов</p>	<p>4. Prize Fund and Prize Delivery</p>
<p>4.1. “Торговые депозиты” (далее – “Призовые средства”) являются невозвратными торговыми средствами, зачисляемыми на счет победителя. Призовые средства не могут быть выведены, переданы или обменены на деньги.</p>	<p>4.1. “Trading Deposits” (hereinafter – the “Prize Funds”) are non-withdrawable trading funds allocated to the winner’s designated account. Prize Funds shall not, under any circumstances, be withdrawn, transferred, or exchanged for monetary value.</p>
<p>4.2. Участник может выводить только чистую прибыль, полученную при торговле с использованием Призовых средств, при соблюдении всех правил Организатора.</p>	<p>4.2. Participants may withdraw only the net profit generated from trading operations executed using the Prize Funds, provided all trading, risk-management, and internal rules of the Organizer are followed.</p>
<p>4.3. Базовый депозит (Призовые средства) остается собственностью Организатора.</p>	<p>4.3. The base deposit (Prize Funds) remains the property of the Organizer.</p>
<p>4.4. Каждая торговая позиция, открытая на счёте с Призовыми средствами, не должна превышать 10% от баланса счёта в соответствии с внутренними требованиями Организатора по управлению рисками. Нарушение данного требования может привести к немедленному списанию Призовых средств.</p>	<p>4.4. Each trading position executed on the Prize Funds account should not exceed 10% of the account balance as per the Organizer’s internal risk-control requirements. Violation may result in immediate removal of Prize Funds.</p>
<p>4.5. В случае просадки более 10% Призовых средств, Организатор вправе полностью или частично списать Призовые средства.</p>	<p>4.5. In the event of a drawdown exceeding 10% of the Prize Funds, the Organizer may fully or partially debit the Prize Funds at its discretion.</p>
<p>4.6. Призы зачисляются в сроки, указанные Организатором.</p>	<p>4.6. Prizes are credited within the deadlines published through official Organizer channels.</p>
<p>4.7. Организатор не несет ответственности, если Участник не может получить или использовать приз по причинам:</p> <ul style="list-style-type: none"> - регуляторных ограничений; - банковских ограничений; - статуса KYC/AML; 	<p>4.7. The Organizer is not responsible for a Participant’s inability to receive or use a prize due to:</p> <ul style="list-style-type: none"> - regulatory restrictions; - banking limitations; - KYC/AML status;

<ul style="list-style-type: none"> - технологических ограничений; - нарушения Участником Правил. 	<ul style="list-style-type: none"> - technological restrictions in the Participant's country; - failure to comply with these Terms.
<p>4.8. Организатор вправе при необходимости заменить любой приз другим призом равной стоимости.</p>	<p>4.8. The Organizer may substitute any prize with another of equivalent value if necessary.</p>
<p>4.9. Призовые средства должны быть использованы Участником в течение трёх (3) месяцев с даты объявления победителей. По истечении указанного периода Организатор вправе по своему усмотрению и без какого-либо дополнительного уведомления Участника полностью или частично отозвать, аннулировать или списать неиспользованный остаток Призовых средств.</p>	<p>4.9. The Prize Funds should be utilized by the Participant within three (3) months from the date on which the winners are announced. Upon expiry of this period, the Organizer shall be entitled, at its sole discretion and without any further notice to the Participant, to fully or partially revoke, cancel, or debit the remaining Prize Funds.</p>
<p>5. Порядок определения победителей</p>	<p>5. Winner Selection Procedure</p>
<p>5.1. Каждое квалификационное пополнение автоматически генерирует соответствующий билет в розыгрыше.</p>	<p>5.1. Each qualifying deposit automatically generates a corresponding number of raffle entries for the level it belongs to.</p>
<p>5.2. Победители определяются с помощью цифрового инструмента случайного выбора.</p>	<p>5.2. Winners are selected by a randomized digital tool.</p>
<p>5.3. Запись розыгрыша будет опубликована на сайте и/или в социальных сетях Организатора.</p>	<p>5.3. A recording of the raffle process shall be published on the Organizer's official website and/or social media pages.</p>
<p>5.4. Список победителей будет опубликован на сайте Организатора. Участники также получат уведомления по электронной почте или через иные каналы связи по усмотрению Организатора.</p>	<p>5.4. The list of winners shall be published on the Organizer's website. Participants will additionally receive notifications via email or other communication channels, at the Organizer's discretion.</p>
<p>5.5. Участвуя, Участник соглашается на ограниченную публикацию своих данных (имя и первая буква фамилии или другой формат согласно Политике конфиденциальности Организатора).</p>	<p>5.5. By participating, Participants consent to limited publication of their data (first name and first letter of last name, or another format allowed under the Organizer's Privacy Policy).</p>
<p>6. Ограничения и запрещенные действия</p>	<p>6. Restrictions and Prohibited Actions</p>
<p>Участникам запрещается:</p>	<p>Participants shall not:</p>

<ul style="list-style-type: none"> - создавать несколько аккаунтов; - манипулировать механикой Акции; - использовать ботов, скрипты или автоматизированные инструменты для внесения депозитов; - подделывать документы, удостоверяющие личность; - участвовать в мошеннической или подозрительной деятельности; - нарушать законодательство страны своего проживания. 	<ul style="list-style-type: none"> - create multiple accounts; - attempt to manipulate the Promotion mechanics; - use bots, scripts, or automated deposit tools; - falsify identity documents; - engage in fraudulent or suspicious activity; - violate the laws of their country of residence.
<p>6.2. Организатор вправе дисквалифицировать Участника без объяснений за нарушение Правил или подозрительную активность.</p>	<p>6.2. The Organizer may disqualify any Participant for violation of these Terms or for suspicious activity without prior explanation.</p>
<p>7. Изменение или прекращение Акции</p>	<p>7. Modification and Termination of the Promotion</p>
<p>7.1. Организатор может изменить Правила, приостановить или прекратить Акцию по причинам:</p> <ul style="list-style-type: none"> - форс-мажора; - технических сбоев; - необходимости предотвращения мошенничества; - иных обоснованных причин. 	<p>7.1. The Organizer may amend these Terms, suspend, or terminate the Promotion in full or in part due to:</p> <ul style="list-style-type: none"> - force majeure; - technical issues; - fraud prevention needs; - other justified reasons.
<p>7.2. Изменения вступают в силу с момента публикации на странице Акции. Продолжение участия означает согласие с обновленными Правилами.</p>	<p>7.2. Any changes become effective upon publication on the Promotion landing page. Continued participation constitutes acceptance of the updated Terms.</p>
<p>8. Связь с Организатором</p>	<p>8. Communications</p>
<p>8.1. Участники могут связаться с Организатором по вопросам Акции по адресу: support@gerchik.co.</p>	<p>8.1. Participants may contact the Organizer regarding the Promotion at support@gerchik.co.</p>
<p>8.2. Официальные объявления, обновления и изменения публикуются на сайте Организатора или в его официальных Instagram-аккаунтах.</p>	<p>8.2. Official announcements, updates, and alterations shall be published on the Organizer's website or official Instagram pages.</p>
<p>9. Применимое право</p>	<p>9. Governing Law</p>

<p>9.1. Настоящие Правила регулируются законодательством Вануату.</p> <p>9.2. Любые споры, возникающие из настоящей Акции или в связи с ней, подлежат разрешению исключительно в соответствии с законодательством Вануату.</p> <p>10. Заключительные положения</p> <p>10.1. Участие в Акции не является инвестиционной рекомендацией или советом по торговле.</p> <p>10.2. Все определения и термины, связанные с торговлей, толкуются в соответствии с <u>Клиентским соглашением</u> и внутренними правилами Организатора.</p> <p>10.3. Участвуя, каждый Участник подтверждает полное понимание и принятие настоящих Правил.</p> <p>10.4. Организатор гарантирует проведение Акции в соответствии с принципами справедливости, прозрачности и добросовестной практики, предусмотренными применимым законодательством Республики Вануату и регуляторными требованиями, обязательными для финансовых услуг.</p>	<p>9.1. These Terms are governed by the applicable laws of Vanuatu.</p> <p>9.2. Any disputes arising out of or in connection with this Promotion shall be resolved exclusively in accordance with Vanuatu legislation.</p> <p>10. Final Provisions</p> <p>10.1. Participation in the Promotion does not constitute investment advice or a recommendation to engage in trading.</p> <p>10.2. All definitions and trading-related terms shall be interpreted in accordance with the Organizer Client Agreement and internal rules.</p> <p>10.3. By participating, each Participant confirms full understanding and acceptance of these Terms.</p> <p>10.4. The Organizer guarantees that the Promotion is conducted in accordance with the principles of fairness, transparency, and good practice as required by the applicable laws of the Republic of Vanuatu and the regulatory requirements governing financial services.</p>
---	---